Lenovo (Hong Kong) Limited Lenovo 香港

23/F., Lincoln House, 979 King's Road, TaiKoo Place, Quarry Bay, Hong Kong

Tel: (852) 2590 0228 Fax: (852) 2516 3837 Website: www.lenovo.com

Email Address: info@lenovo.com

Senior Management

Ms. Serena Cheung General Manager,

Hong Kong and Macau, Lenovo Mr. Jonathan Cheng Head of Strategy & Sales,

Hong Kong and Macau, Lenovo

Business Activities

Lenovo is a US\$57 billion revenue global technology powerhouse, ranked #248 in the Fortune Global 500, and serving millions of customers every day in 180 markets. Focused on a bold vision to deliver Smarter Technology for All, Lenovo has built on its success as the world's largest PC company with a full-stack portfolio of Al-enabled, Al-ready, and Al-optimized devices (PCs, workstations, smartphones, tablets), infrastructure (server, storage, edge, high performance computing and software defined infrastructure), software, solutions, and services. Lenovo's continued investment in worldchanging innovation is building a more equitable, trustworthy, and smarter future for everyone, everywhere. Lenovo is listed on the Hong Kong stock exchange under Lenovo Group Limited (HKSE: 992) (ADR: LNVGY). To find out more visit https://www.lenovo.com, and read about the latest news via our StoryHub.

香港鰂魚涌英皇道 979 號太古坊林肯大廈 23 樓

電話: (852) 2590 0228 傳真: (852) 2516 3837 網址: www.lenovo.com 電子郵箱: info@lenovo.com

高層管理人員

張苑瑩女士 Lenovo 香港及澳門區總經理

鄭肇鍏先生 Lenovo 香港及澳門區策略及業務主管

業務概況

聯想集團是一家年收入 570 億美元的全球化科技公司,位列《財富》世界 500 強第 248 名,服務遍布全球 180 個市場數以百萬計的客戶。為實現「智能,為每一個可能」的公司願景,聯想在不斷鞏固全球個人電腦市場冠軍地位的基礎上,積極建構全端式的運算能力,現已擁有包括人工智慧賦能、人工智慧導向和人工智慧優化的終端、基礎設施、軟件、解決方案和服務在內的完整產品路緩圖,包括個人電腦、工作站、智能手機、平板電腦等終端產品,伺服器、儲存、邊緣運算、高效能運算以及軟件定義等基礎架構產品。這項變革與聯想改變世界的創新一起,共同為世界各地的人們成就一個更包容、值得信賴的智慧未來。聯想集團有限公司於香港交易所上市(港交所:992)(美國預託證券代號:LNVGY)。歡迎瀏覽 Lenovo 官方網站 https://www.lenovo.com,並透過我們的 StoryHub 閱覽 Lenovo 的最新消息。